
Het gebruik van whatsapp door de gemeenteraad 

 

Om te beginnen "Whatsapp, met de juiste instellingen en rekening houdend met welke inhoud je 

deelt, prima." 

 

Met name het privacy aspect van WhatsApp ligt onder een vergrootglas. WhatsApp is in handen 

van Facebook en het verzamelen van persoonlijke gegevens is onderdeel van het businessmodel. 

Gelukkig hebben we in Europa de AVG die ons helpt in het beschermen van onze 

persoonsgegevens. 

Er zijn diverse artikelen te vinden over het onderwerp op internet, bijvoorbeeld het volgende 

artikel: 

https://www.lantack.com/signal-vs-whatsapp/ 

 

Het gebruik van WhatsApp voor groepen is redelijk natuurlijk verlopen in Nederland. WhatsApp is 

de grootste chatapplicatie en bijna iedereen had het al op zijn telefoon staan. Een werkgroepje is 

binnen twee tellen aangemaakt zonder er al te veel over na te denken. Er is een algemene memo 

iBesustzijn onderweg. Zodra die er is wordt die nog aan de agenda toegevoegd. 

Het is goed om alsnog even goed na te denken waarom een chatgroep voor Raad HHW is opgericht 

en wat voor gegevens er worden gedeeld. En dat is meteen ook de vraag die bij dit agendapunt 

voor ligt.  
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